
Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

z dnia 22 stycznia  2024 r. 

         
 

SE-RM.0012.5.2024   
• Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji – Patrycja Juszczyk   
• Porządek Komisji zgodny z planem pracy 
• Czas trwania posiedzenia  od 15.00 do      
• Frekwencja Radnych: zgodnie z listą obecności: Obecnych  8/9 
• Nieobecna : J. Ptaś. 
• Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec 
• Zastępca Naczelnika Magdalena Skonecka 

Przebieg obrad: 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – dzień dobry, witam Państwa na posiedzeniu Komisji 
Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Dzisiaj w porządku posiedzenia mamy do omówienia 
następujące tematy:   

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych 
2. Sprawy różne. 

 
Ad. 1. Opiniowanie materiałów sesyjnych 
Projekt Nr 5 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia użytkowego zlokalizowanego 
w budynku przy ul. Rynek 22 w Czeladzi posadowionym na dz. nr 100 ark. mapy 21, na rzecz 
dotychczasowego najemcy w drodze bezprzetargowej. 
Zastępca Naczelnika Magdalena Skonecka – pomieszczenie będące przedmiotem najmu  
nadaje się na cel jakim jest prowadzenie jogi. Nie ma problemu z płatnością, czy z utrzymaniem 
czystości. Aktualna umowa obowiązuje do 20.02.2024 r. Proponujemy przedłużyć. Pomału 
udaje nam się wynajmować pomieszczenia na Rynku 22. Wynajęliśmy  pomieszczenia dla Pani 
Mecenas, dla Fotografa, który robi bezpłatne usługi na rzecz mieszkańców. Z restauracją jest 
cisza od października, negocjowaliśmy z jednym zainteresowany, ale niestety okazało się, że 
jednak nie jest zainteresowany. Będziemy musieli rozpisać kolejny przetarg, póki mamy aktu-
alny wykaz nieruchomości. Nie ma szczęścia ta restauracja, wszystko jest bardzo dobrze  
przygotowane.  
Dyskusja udział wzięli:  
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  
Zastępca Naczelnika Magdalena Skonecka  
Radna Irena Owczarz  
Radny Zbigniew Panek  
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk  
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 



Obecnych na posiedzeniu –  8 
Projekt Nr 6 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 117 
arkusz mapy nr 41, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego dzier-
żawcy. 
Brak pytań 
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr 7 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działek nr 105  
i nr 106/1 arkusz mapy nr 43, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczaso-
wego dzierżawcy. 
Brak pytań 
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt 8 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 39/25 
arkusz mapy nr 42, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego  
dzierżawcy. 
Brak pytań 
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr 15 z Autopoprawką  
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę terenu oznaczonego jako cześć działki nr 
186 arkusz mapy 10 w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowych dzierżawców. 
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec -  proponuję, aby dzierżawa była na 1 rok. Jeśli będę miał 
wpływ na to, to w kolejnej  kadencji chciałbym uporządkować kwestie związane z nośnikami 
reklamowymi, chciałbym to uporządkować.  
Wynik opiniowania z Autopoprawką  

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Ad.2.  Sprawy różne 
Radny Wojciech Maćkowski – zwracali się do mnie mieszkańcy w sprawie dróg powiatowych 



między innymi chodzi o drogę przy Miejskiej Bibliotece,  rozmawiałem już z Przewodniczącym 
Rady Powiatu, aby interweniował, ale mam również prośbę do Pana Burmistrza, aby naciskać 
na Powiat, żeby coś z tym zrobili.  
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – oczywiście będziemy ich naciskać.  
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk -  wyczerpaliśmy porządek obrad dzisiejszej komisji. 
Dziękuję Państwu za udział w posiedzeniu komisji. Zamykam posiedzenie Komisji Rozwoju  
i Polityki Przestrzennej. 
 

Przewodnicząca Komisji 
               Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
 
 
              dr   Patrycja Juszczyk 
 
W  załączeniu: 
Lista Obecności 
Protokół napisano dnia 
Protokolant: Joanna Woźniak 
Protokół umieszczono w BIP 
 
 

 


